
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 655
van WIM VERHEYDEN
datum: 2 april 2021

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Waterstoffabriek Colruyt en Fluxys in haven Zeebrugge  -  Vergunningen

De brouwreus AB InBev en de supermarktgroep Colruyt sturen samen waterstoftrucks de 
baan op. Twintig duurzame vrachtwagens zullen AB InBev-bier naar de Colruyt-
magazijnen brengen en later zelfs tot aan de winkel.

In een eerste fase komt de waterstof van externe leveranciers. Het gaat om gas 
geproduceerd met groene elektriciteit. Vanaf 2023 moet het gas komen uit de grote 
waterstoffabriek die Colruyt samen met gasnetbeheerder Fluxys wil neerpoten in de 
haven van Zeebrugge. Het project zit nog altijd op schema, maar de nodige 
vergunningen moeten nog verkregen worden.

1. Welke vergunningen dienen er nog te worden toegekend betreffende de geplande 
waterstoffabriek in Zeebrugge?

2. Zitten deze vergunningen in de pijplijn? Wat is de huidige stand van zaken?

3. Zijn er factoren die de toekenning van de vergunningen vertragen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Hilde Crevits (655), Zuhal Demir (840), Lydia 
Peeters (1001).



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 655 van 2 april 2021
van WIM VERHEYDEN

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


